
 
 
 
 
 
 
Schriftelijke vragen art. 33 

Toelichting: 
1. Agenda vragen (art. 34) zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda staan.  
2. Schriftelijke vragen (art. 33) zijn vragen die niet bedoeld zijn voor punten die op de agenda staan. 
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken plaatsen.   

Indiener: Bert Geerdink /  BBB Berkelland 
Datum indiening vraag: 05-10-2023 
Datum verzending antwoord: 27 oktober 2023 
 
Onderwerp: Integraal Huisvestings Plan Onderwijs 
Eigenlijk een beetje in het verlengde van de vragen die ik al gesteld heb over het basisonderwijs en ook 
n.a.v. recentere vragen (helaas allen nog niet beantwoord (CDA-vragen d.d. 08-09) 
De Tormijnschool in Noordijk is ondertussen gesloten. 
 
Vraag:  
Wat zijn de toekomstplannen voor dit gebouw? 
 
Antwoord (in te vullen door college): 
De vragen van het CDA d.d. 08-09-2023, die u hierboven aanhaalt, zijn door ons beantwoord op 28-9-2023. 
In deze beantwoording gaven we aan dat we bij ontwikkelingen in de samenleving met onze 
gebiedscontactpersoon en alle betrokkenen kijken wat de gevolgen van deze ontwikkeling (in dit geval de 
sluiting van de school) zijn en hoe we hier als gemeente in kunnen faciliteren en handelen. We hebben op 
dit moment nog geen concrete toekomstige plannen voor de Tormijnschool. 
 
 
In het uitvoeringspragramma van het I.H.P onderwijs staat, welke scholen in verschillende fases onderhoud 
nodig hebben en/of optimaliseren frisse scholen en duurzaamheid. Er wordt in het plan in verschillende 
fases (jaartallen) gewerkt. Fase 0 lijkt ons duidelijk. 
Vraag:  
Kunt u ons van de verschillende scholen die in dit tijdspad vallen, per school de stand van zaken op dit 
moment geven, t.a.v. de punten die onder “opmerkingen” staan?  
Tevens vragen wij ons af of deze uitvoeringsplannen nog steeds binnen het budget vallen? 
Fase 1: 2020-2023 (pag. 31 e.v.) 
 
Antwoord: 
De geraamde bedragen in het IHP zijn berekend op basis van prijspeil 2019 en waren/zijn bedoeld als 
richtbedragen. De budgetten/kredieten die, als het zover is, aan u als raad gevraagd worden beschikbaar te 
stellen, zullen gezien de prijsstijgingen, aanmerkelijk hoger zijn. We kunnen nu niet spreken van “passen 
binnen budget”. Voor fase 2 en verder zijn in zijn geheel nog niet voldoende middelen vrijgemaakt binnen 
de begroting. In de begroting 2024 is hierover de volgende tekst opgenomen: 
“Voor de uitvoering van fase 2 (2024 en verder) is echter geen ruimte/dekking in de begroting opgenomen 
(Er vallen ook nagenoeg geen kapitaalslasten meer vrij de komende periode). Er is voor gekozen om de 
toekomstige investeringen in onderwijs te dekken uit de reserve onderwijshuisvesting. Deze is echter op dit 
moment niet voldoende om alle geplande investeringen in onderwijshuisvesting te bekostigen. Dat betekent 
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dat we de komende jaren deze reserve moeten aanvullen met (incidentele) dotaties of toch ruimte binnen 
de begroting moeten vinden/vrijmaken om de kapitaalslasten voor onderwijshuisvesting te kunnen dekken. 
Mocht de benodigde financiële ruimte niet gevonden worden, dan betekent dat dat de plannen binnen het 
IHP noodgedwongen worden opgeschoven naar de toekomst.”  
 
Ten aanzien van de stand van zaken willen we vooraf opmerken dat zowel bij samenwerking/fusie als bij 
vernieuwing/renovatie van schoolgebouwen schoolbesturen zelf als eerste aan zet zijn om te komen met 
plannen, voorstellen en tenslotte concrete huisvestingsaanvragen. Afhankelijk van de rijpheid en fase van 
hun plannen, denken en doen wij actief met hun mee en wordt een tijdsbestek duidelijk. 
 
De stand van zaken: 
Ten aanzien van planvorming en uitvoering fase 1: 
Borculo: St Joris school IKC Vorming. Dit is afgerond. 
 
Borculo: OBS Noord naar Wereldboom. Zie hieronder bij fusie Kiezel en kei en Heuvelschool. 
 
Rietmolen: St Jozefschoof passende jas: het krediet is door de gemeenteraad beschikbaar gesteld. De 
school is in gesprek met nieuwe IKC partner. De school gaat nu verder met de bouwvoorbereiding. 
 
Ten aanzien van planvorming fase 1; uitvoering fase 2: 
Neede Oost: Kardinaal Alfrink samen met OBS De Marke naar Julianastaat 12 in Neede. Het programma 
van eisen nadert de afronding en is naar verwachting eind van dit jaar afgerond. Er kan dan een concrete 
huisvestingsaanvraag worden gedaan door het schoolbestuur. Op basis van deze huisvestingsaanvraag zal 
de gemeenteraad door ons een voorstel voor het beschikbaar stellen van een budget/krediet gedaan 
worden. Na besluitvorming kan dan een aanbesteding opgepakt worden, waarna bouw in 2024 kan starten, 
zodat eind 2025 deze gereed kan zijn. 

Borculo: Fusie Kiezel en Kei en Heuvelschool. Over deze ‘twee scholen onder één dak’ zijn we in gesprek 
met het schoolbestuur OPONOA en zoeken we naar een geschikte locatie voor nieuwbouw. Op dit moment 
wordt ook de optie ‘drie scholen onder één dak’ (met OBS Noord, ook OPONOA) verkend. Zodra de opties 
zijn verkend en een locatie is gevonden, kan de school een formele huisvestingsaanvraag indienen. Op 
basis van deze huisvestingsaanvraag zal de gemeenteraad een voorstel voor het beschikbaar stellen van 
een budget/krediet gedaan worden. 

 
Fase 2: 2024 – 2029 Tabel 9. 
Voor de desbetreffende scholen in deze tabel zal ondertussen nagedacht zijn, over een plan van aanpak 
voor deze scholen, aangezien 2024 voor de deur staat. 
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Vraag:  Kunt u ons van deze scholen uit de tabel, aangeven wat het plan van aanpak  voor deze scholen is, 
met een tijdspad wanneer e.e.a. staat te gebeuren? 
Van O.B.S. de Keikamp, weten we ondertussen, dat daar verbouwing heeft plaatsgevonden.  
Is dat de verbouwing geweest zoals vernoemd in de tabel onder het kopje “opmerkingen”? 
Is hier nu ook de frisse school ( B of C ) gerealiseerd? En aan duurzaamheid voldaan? 
 
Antwoord: 
Neede-West: Drie scholen onder één dak. Het betreft Dr. Ariënsschool, OBS de Hofmaat en het Kisveld, Er 
zijn nog geen nadere ontwikkelingen en nog geen concreet tijdspad bekend. 
 
Borculo: VSO Korte Dreef: We zijn in gesprek over toekomstig leerlingenaantal, gebouwomvang en 
mogelijke locatie. Er is nog geen concreet tijdspad bekend. 
 
Eibergen: Het schoolbestuur OPONOA werkt aan een samenwerking van de scholen Menno ter Braak en 
Op den Esch. Er zijn nog geen concrete ontwikkelingen en nog geen concreet tijdspad bekend. 
 
Geesteren: OBS De Keikamp: De verbouw, waar u naar refereert, betreft niet de wens voor een passende 
jas. Hierover zijn nog geen gesprekken gestart. De verbouwing betreft de werkzaamheden in het kader van 
de verbetering van de ventilatie voorzieningen (SUVIS= specifieke uitkering ventilatie in schoolgebouwen). 
 


